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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR SV. KUZAM 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
                                    
KLASA:  026-02/21-01/8 
URBROJ:  2170/01-09-10-21-26 
Rijeka,  21.12.2021. 
 

ZAPISNIK 
SA 34 SJEDNICE VMO SV. KUZAM 

 
34. sjednica VMO Sv. Kuzam održana je 21.12.2021. s početkom u 8,30 sati u 

prostorijama MO Sv. Kuzam, Sv. Kuzam 19. 

Sjednici su bili nazočni: 

 Lorenzo Tommasi, predsjednik VMO 

 Ivana Sluga, zamjenik predsjednika VMO 

 Šerifa Šepić, članica VMO 

 Gordana Grdinić, član VMO 

 Milan Dragičević, član VMO 
Ostali nazočni  

  

Sjednici nisu bili nazočni: 
  

 
Usvajanje zapisnika sa 33 sjednice VMO Sv. Kuzam: 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 

DNEVNI RED 
 

 
1. Izvještaj o provedenoj programskoj aktivnosti Doček sv. Nikole 
2. Planirana programska aktivnost iz područja zdravstva i planirani dio programa pod 

nazivom Forma Viva 
3. Komunalna problematika 
 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
AD 1 
Vijeće Mjesnog odbora Sv. Kuzam je s obzirom na trenutnu epidemiološku situaciju i 
donesenim mjerama Nacionalnog stožera civilne zaštite radi sprječavanja prijenosa bolesti 
COVID-19  planiranu programska aktivnost pod nazivom „Doček Sv. Nikole“ realizirao na 
način da su naručeni i pripremljeni poklon paketi za predškolsku i školsku djecu (1-4 
razreda) koja žive na Sv. Kuzmu (cca. 20), te su dana 05. prosinca 2021. gosp. Lorenzo 
Tommasi, predsjednik i gđa. Ivana Sluga, zamjenica predsjednika Vijeća MO u ime Vijeća 
MO uz pridržavanja svih propisanih epidemioloških mjera dostavili poklon pakete na kućnu 
adresu djece. 
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AD 2 
Vijeće Mjesnog odbora Sv. Kuzam planiralo je tijekom 2021. održati programsku aktivnost 
iz područja zdravstva (organiziranje mjerenja tlaka i šećera u krvi i održavanje besplatnih 
vježbi za poboljšanje psihofizičkog zdravlja). Zbog nepovoljne epidemiološke situacije 
uzrokovane epidemijom COVID -19, te preporukama HZZJZ –a o izbjegavanju okupljanja 
većeg broja osoba u zatvorenim prostorima, sukladno donesenim odredbama programsku 
aktivnost nije bilo moguće održati. 
Zaključak:  
VMO Sv. Kuzam jednoglasno se složilo da se odustaje od realizacije programske aktivnosti 
iz područja zdravstva (organiziranje mjerenja tlaka i šećera u krvi i održavanje besplatnih 
vježbi za poboljšanje psihofizičkog zdravlja).  
 
Isto tako predsjednik konstatira da se zbog nemogućnosti prilagodbe epidemiološkim 
mjerama Vijeće MO Sv. Kuzam u konzultaciji i dogovoru s K.D. SV. Kuzme i Damjana 
moralo odustati od provedbe dijela planiranog programa pod nazivom Forma Viva, a koji se 
odnosio na provođenje projekta “Dlijetom i kistom Sv. Kuzmu na dar”, te postave izložbe 
radova u sklopu obilježavanja Kuzminje. 
 
 
AD 3 

 Rijeka Promet dostavio je očitovanje koji je dobio od Odjela gradske uprave za 
komunalni sustav, Direkcije plana i razvoja Grada Rijeke na prometni elaborat „Povećanje 
stupnja sigurnosti odvijanja prometa na dijelu Ulice Sveti Kuzam od kućnog broja 25 do 
kućnog broja 45A“ U odgovoru dobivenom od Direkcije plana i razvoja stoji da u prometnom 
elaboratu se navodi kako se isti izrađuje temeljem zahtjeva Odjela, a prometnim riješenjem 
predviđeno je postavljanje usporivača prometa kao mjera smirivanja prometa. Navode kako 
stručna služba odjela za komunalni sustav nije sudjelovala u donošenju odluke oko odabira 
mjere smirivanja prometa te od strane ovog Odjela nije niti izdan zahtjev za samom 
izradom prometnog elaborata. Štoviše, predstavnici ovog Odjela nisu suglasni sa 
premetnim riješenjem u kojem je predviđena ugradnja usporivača prometa budući je stav, a 
i zajednički stav Rijeka Prometa da se isti postavljaju na temelju prethodne analize te na 
prometno najkritičnijim točkama, a većinom u neposrednoj blizini škola, vrtića, igrališta. Za 
predmetnu lokaciju nije napravljena detaljna analiza te ista u potpunosti niti ne zadovoljava 
odredbe o postavi usporivača prometa (prethodno navedeni sigurnosni elementi i prometno 
tehnički elementi lokacije – rang ulice). Upitna je sama mikrolokacija ugradnje usporivača 
prometa u sabirnoj ulici između dva teretna terminala te gdje postoji mogućnost 
neometanog kretanja pješaka istočnim nogostupom. 
Zaključno smatraju da se i dalje moraju držati zajedničkog stava da se usporivači prometa 
ne bi smijeli postavljati na ovakvim lokacijama na temelju dojava nekoliko građana bez 
prethodne analize i samo radi ispunjenja forme gdje isti neće u potpunosti ispuniti svoju 
svrhu. Stoga savjetuju da se analizira brzina vožnje na razmatranoj dionici ulice, te ukoliko 
se smatra da je i dalje potrebno smirivanje prometa na ovoj lokaciji da nadležni mjesni 
odbor obavijeste o drugim mogućnostima smirivanja prometa, prvenstveno u vidu postave 
dodatne prometne signalizacije i prometne opreme. 
 
Predsjednik podsjeća da je za navedeni usvojeni kom. prioritet u 2020. godini Rijeka 
Promet zatražio od Vijeća MO da osigura potrebnih dodatnih 19.000,00 kn s PDV-om za 
realizaciju istog, što je Vijeće i učinilo. Stoga nije jasno zašto se je tražilo da se osiguraju 
sredstva kada se prije toga nije zatražilo mišljenje Direkcije plana i razvoja već tek sada 
nakon tri godine od početka kada je Vijeće MO uvrstilo u kom. prioritete. 
Zaključak 
Vijeće MO Sv. Kuzam jednoglasno se složilo da pošto Rijeka Promet nije dobio suglasnost 
na predmetno rješenje, Vijeće MO sačeka na daljnje postupanje Rijeka Prometa.  
 
 

 Predsjednik informira da je Vijeće Mjesnog odbora Srdoči uputilo mail svim Mjesnim 
odborima u svezi dobivanja potpore za pokrenutu inicjativu o povećanju prometne 
sigurnosti na području cijelog Grada Rijeke. Nakon pročitanog mail-a u cjelosti, članovi 
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Vijeća su konstatirali da i na Sv. Kuzmu postoji ne rješeni prometni problemi u segmentu 
rješavanja sigurnosti, pogotovo djece, stoga je donesen sljedeći  
Zaključak 
Vijeće MO Sv. Kuzam daje potpunu potporu inicijativi Vijeću MO Srdoči kojom se traži 
povećanje prometne sigurnosti na području Grada Rijeke. 
Sustavno zanemarivanje ovog segmenta prometa dovelo je do toga da su pogotovo 
periferna naselja Rijeke loše prometno osmišljena, da je kronični nedostatak nogostupa za 
sigurno kretanje pješaka i da vozila po cestama divljaju. 
Ovo sadašnje zatečeno stanje, potrebno je početi promišljati sustavno i napraviti plan na 
svim razinama (financijskim, kadrovskim, organizacijskim) kako da se žurno krene u 
saniranje postojećeg lošeg stanja. 
Vijeće MO Srdoči, kao i sva druga Vijeća koja su voljna raditi na ovoj tematici imaju potporu 
Vijeća MO Sv. Kuzam. 
 
 
 
Sjednica je završila u 09,30 sati. 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
                  Jasna Rendulić 

            Predsjednik VMO "Sv. Kuzam":  
                        Lorenzo Tommasi  

 


